
Zápis z jednání školské rady 7. 6. 2021 
 

Přítomni: Lucie Václavková, Alena Kolovrátková, Markéta Kadlecová, Hana Sieglová, Petr Soukup 

Omluven: Petr Kubíček 

Host: Michal Černý 

Program jednání: 
1. Kontrola plnění úkolů 

2. Seznámení s výsledky šetření inspekce na ZŠ Klánovice 

3. Různé 

Průběh jednání 

1. Kontrola plnění úkolů zasedání 
Úkoly z předchozích zasedání byly splněny. 

2. Seznámení s výsledky inspekce  
Pan Černý informoval o šetření školní inspekce na ZŠ Klánovice, které bylo zaměřené na distanční 

výuku. Spočívalo v rozhovorech s ředitelem školy a účasti na 8 hodinách distanční výuky.  

Podle informací inspektorky naše škola byla hodnocena jako jedna z nejlepších škol, kde byla 

inspekce prováděna. Připomínky byly pouze dílčího rázu. 

Usnesení:  

Školská rada vzala na vědomí informace o výsledcích šetření školské inspekce. 

Pro: 5 

Proti: 0 

3. Různé 
• P. Soukup a p. Václavková se dotazovali zda bude někdo z důvodu distanční výuky opakovat 

ročník, jak probíhá hodnocení distanční výuky. 

Podle p. Černého podobně jako minulý rok dochází k opakování ročníku až po dohodě s rodiči. I letos 

nepropadne žádné dítě, které by nepropadlo za normálních okolností. Tj. ti co propadnou, by i za 

normálních okolností byli ohroženi taky. Známky ještě nejsou uzavřené, opakování se týká asi 4 dětí 

(1 dítě první stupeň, 3 žáci druhý stupeň). 

• P. Václavkovou zajímalo, zda je podpora a zázemí pro návrat dětí a řešení jejich problémů 

dostatečné. 

Podle p. Černého to zatím to vypadá, že naše podpora a zázemí je dostatečné. Učitelům byl zaslán 

dotazník ohledně odhalení žáků s problémy. Pak Gabrielová, která mimo jiné pracuje s asistenty ve 

třídách, řeší jednotlivé děti.  Školy mají šanci získat peníze na doučování žáků, ovšem podle toho, kde 

je nejvíce problémů. 

• P. Černý informoval členy školské rady o dotazníkovém šetření Kalibro, které bylo zaměřeno 

na distanční výuku a probíhalo mezi žáky, učiteli i rodiči. 



Zapojilo se: 328 rodičů, 38 učitelů, 71 starších žáků, 154 mladší žáků. 

P. Černý zkoumal, kde bylo rodiče nejvíce a nejméně spokojení, čeká však ještě na srovnání s dalšími 

školami. U teď může říci, že se neobjevil takový výsledek, aby bylo třeba přijímat okamžitá opatření. 

• P. Soukup se dotazoval na předání funkce nástupci ředitele.  

P. Černý uvedl, že může nabídnout svoji pomoc a podporu během prázdnin. Už nyní ale předává 

agendu paní zástupkyni ředitele. 

• P. Soukup se dotazoval na srovnávací testy žáků Kalibro 

P. Kadlecová uvedla, že má testy na starosti a aktuálně probíhají, výsledky budou na začátku školního 

roku. 

• Poděkování p. řediteli Černému 

P. Václavková jménem školské rady poděkovala p. řediteli Černému za jeho dlouholetou práci na 

ZŠ Klánovice, výjimečné nasazení během distanční výuky a popřála hodně úspěchů do budoucna 

 

 

 

 


